
Lyreskovskolen 
 
Der indkaldes til møde i Skolebestyrelsen som web-
møde via ”Teams”. 
onsdag d. 10. februar 2021 
kl. 17.00-19.00 
 

Mødedeltagere: 
Louise Sørensen 
Bjørn Schindhelm 
Kenneth Kristensen 
Morten Schultz 
Susanne Ries 
Ditte Rhodenberg 
Jan Skovdahl 
Lærer Sven Wamser 
Lærer Michael Wissing 
SFO- leder Lars Zeuthen 
Skoleleder Jon Sønderby 
Elevrådsformand Carlotta Ruppel 
Næstformand elevrådet Anita Mir 
Elevrådsformand: Julie Andersen 
 

Andre inviterede: 
 

Afbud: 
Peder Stilling (fast gæst) 
Afbud mad:  
Online 

Dagsorden & referat 

Pkt.  Tid Indhold Ansvarlig Referat 

  Sang  Jon Aflyst 

464 40 Formanden 
 
Skoleledelsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Elevrådet 
 
Andre medlemmer 

 Der er gang i ansættelsesprocessen omkring ny 
skoleleder. 
 
Tildelingsmodellen og høringen er flyttet til marts fordi 
vi så forhåbentlig kan mødes fysisk. 
 
I uge 8 arbejdes ud fra nødundervisningsforordningen 
(kl. 08-12 for 0.-4. klasse og derefter tilsyn (til kl. 
13.15/14) for dem, der bl.a. skal med bus). 
 
I Udskolingen er de i gang med at gøre klar til 
udluftning, så der skulle være godt gang i processen. 
 
 
Ingen indlæg 
 
Der har været dialog med Jan Riber omkring 
manglende midler til varme. 
 
Der har været frustrerede forældre, der har betalt for 
SFO uden at gøre brug af tilbuddet. 
Frustrationen er videregivet til forvaltningen, der dog 
har meldt tilbage, at det er en politisk beslutning. 
Skole og Forældre har rejst problematikken over for KL. 



Bestyrelsen gør byrådet opmærksom på 
problematikken. 
 
Kenneth er valgt ind i hovedbestyrelsen for Skole og 
Forældre, hvor han er valgt ind i et udvalg omkring de 
naturvidenskabelige fag. 
Desuden er han også valgt ind i netværk for 
specialundervisning. 
 

465 15 Værdier og visioner  Det giver mening at vente med arbejdet med visioner 
og værdier til en ny skoleleder er startet. 

01 Værdigrundlag 

og vision 2022.pdf
 

466 15 Kantine   
 

Der har været snak om at sætte gang i kantinen igen 
når vi kommer retur fra corona, så der kan laves mad 
fra bunden. 
Kollund ville gerne være med i en madordning, 
potentielt kan der også leveres til Fjordskolen og  
Ny børnehave har klart meldt at de gerne vil have en 
madordning med kantinen. 
Jon foreslår, at vi ansætter en kantineleder, der er 
ansat på fuld tid. 
Det kræver et meget tydeligt koncept samt en 
business case, der hænger sammen. 
Det giver god mening at vente med processen til vi 
får en ny skoleleder, så ansættelse kan times med 
opstart af ny børnehave i marts 2022 
 

467 15 Fagfordeling 
 

 
 

Der bliver fokus på det kommunale projekt i IT og 
Digitalisering med uddannelse af alle vejledere samt 
dansk- og matematiklærere. 
 
Derudover fortsætter vi med trivsel og inklusion. I år 
har vi T1 og T2, og vi er ved at finde en god vej, hvor 
der er mere plads til dem, der er udfordrede. 
De folk, der er tilknyttet T1 og T2 samt faglige 
vejledere sendes på kursus i forhold til udsatte børn. 
Det giver mening også i forhold til, at de også skal 
være vejledere i Centret. 
 

 

468 10 Status økonomi 
 

 Økonomien blev gennemgået og taget til efteretning 

469 5 Punkter dagsorden næste 
møde 

 Udluftning 
Økonomi 



470 10 Evt.  Sven takker af og siger tak for godt samarbejde. 
Sven har fået job på Kongehøjskolen. 

 10 Nyt fra:  
Lukket område 

 Punktet blev gennemgået. 

 
Punkter til næste møde 
 
Punkter til dagsorden fremadrettet: 
Kantinedrift (afventer ny skoleleder) 
Skolemøbler (afventer ny skoleleder) 
 
 


